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Pkt. 1: orientering om ledelsessituationen i NØSD. Michael og Mette deltog 

Ref.:  

- Ann starter på Glyngøre 1/10 og fortsætter som distriktsleder i NØSD til den 1/12. 

Malene starter som planlagt 1/10 som afdelingsleder på Breum Skole.  

- Efter den 1/12 vil der fortsat være en distriktsleder i NØSD. Bettina er fortsat 

sygemeldt.  

- Der er møde med ledelsen i NØSD den 13/9. Der bliver sendt en mail ud den 13/9 

klokken 10.00.  

 

Pkt. 2: Konstituering 

Ref.: formand: Ole. Næstformand: Anne.  

- Der  vælges en kontaktperson fra hver afd., som forældre skal henvende sig til. Dette 

gøres for at aflaste formanden.  

Jebjerg: Anne 

Breum grundskole: AB 

Breum overbygning: Claus 

Breum Børnehave: Jeppe 

Fursund: Pia 

 

Pkt. 3: Nyt fra skole 

Ref.:  

- Breum: har fået en god start. Forældremøderne har været gode. Positiv stemning. 

- Jebjerg: Gode forældremøder og et godt forældrerådsmøde. 

- Fursund: Gode forældremøder og en god start. Har et fælles arrangement for hele 

skolen i næste uge.  

 

Pkt. 4: Nyt fra dagtilbud 

Ref.:  

- Breum/Fursund: stadig en del forældre som melder børn til i sommerferien, men som 

ikke dukker op.  

- Der er arrangeret fælles personalearrangementer, bl.a. BRUS 

- Aula har haft problemer, men det er ovre. 

 

 

 



Pkt. 5: Generel orientering. 

Ref.:  

- Fælles forældremøde. Der var bred opbakning til mødet. Et godt møde. Godt med 

forventninger begge steder fra. Godt at det blev nævnt, at vi skal holde fokus mht. 

hvad udfordringen handler om. Der var ros til Ann for at bevare roen og være 

struktureret. 

- Arbejdstilsynet har været på et opfølgende møde på Breum Skole. Processen er i 

gang. Arbejdstilsynet var godt tilfreds. 

- Multibane i Breum Skolegård. Aktiv Frikvarter har en kontrakt med Breum Skole om 

at bygge en multibane. Skolens udgift er etableringen af banen ca. 20-25.000 kr. 

- Der bliver arbejdet på legepladsen i Breum generelt. 

- Lejrskole i 9. kl. Der arbejdes blandt forældre på at samle penge ind til en lejrskole.  

 

Pkt. 6: Breum Skole. Den gode historie. 

Ref.: 

- Ann har snakket med kommunens kommunikationsmedarbejder. Skal have gode 

historier ud.  

- Hvis der er mulighed for at være med som ”sekundær” i nogle gode historier i 

lokalområdet. 

- Nye medarbejdere skal give den gode historie om, hvorfor de har valgt NØSD. 

- Gamle effekter findes frem og vises på medier 

 

Pkt. 7: Definere arbejdsopgaver distriktsleder, afdelingsleder 

- Bestyrelsen kom med input  

- Punktet fortsættes til næste møde.  

 

Pkt. 8: Info vedr. de forskellige årgange. Status og drøftelse 

- Der er fokus på især én årgang. Der er sat ekstra hænder på. I overbygningen sørger 

personalet/ledelsen på at være meget tæt på eleverne/klasserne. 

- De nye sammensætninger i klasser på Breum er kommet godt i gang.  

 

Pkt. 9: Forældre-ryste-sammen-aktiviteter 

Forslag: 

- De kommende forældre til 6. klasser skal på mødet inden sommerferien vælge et 

forældreråd, som skal arrangere et augustarrangement. 

- Der er på de forskellige årgange arrangeret flere fælles dage på tværs af NSØD. Her 

kunne forældrene inddrages og måske komme og hente eleverne og mødes. 

- Forældre mødes oftere på tværs af matrikler. 

- Meget vigtigt at der i overbygningen skabes det fællesskab, som er i grundskolerne 

blandt forældrene. Der skal skabes rammer for det.   

 



Pkt. 10: Økonomi 

- Der arbejdes på at gøre det mere gennemskueligt 

 

Pkt. 11. Høringssvar 

- Der kom input. Ole og Ann udfærdiger endelige svar. 

- Vi savner generelt visioner i stedet for missioner.  

 

Pkt. 12. Skolefoto 

- Det er blevet dyrt med skolefoto.  

- Der blev drøftet fordele/ulemper 

- Der undersøges, om vi selv kan ligge billeder ind i vores systemer. 

- Tages op næste gang. 

 

Pkt. 13. Evt. 

- Der ønskes et print af dagsordenen på mødet. 

 

 
Næste møde 4/10 kl. 17.00-20.00 på Fursund Skole 


